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                                                                                                      V Kežmarku dňa 23. 09. 2024 

                                                                                                      Číslo spisu 4/2024 

 

 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia MsZ konaného dňa 23. 09 2024 

  

Prítomní:    poslanci MsZ podľa prezenčnej listiny 

PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA – primátor mesta 

Ing. Jela Bednárová, prednostka úradu  

JUDr. Mgr. Ondrej Teraj – hlavný kontrolór mesta 

JUDr. Lukáš Antoni – vedúci právneho oddelenia 

ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku, voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky 

3. Návrh na schválenie investičného úveru 

4. Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2024 č. 3 

5. Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2024 č. 4 

6. Návrh na rozdelenie dotácií pre športové kluby podľa VZN č. 3/2016 

7. Návrh na pridelenie ostatných dotácií pre športové kluby na rok 2024 

8. Vyporiadanie vzťahov k nehnuteľnostiam 

8.1. Návrh na úpravu uznesenia č. 148/2024 zo dňa 16.09.2024 - zverenie nehnuteľného 

majetku mesta do správy rozpočtových organizácií mesta Kežmarok 

9. Rôzne  

10. Interpelácie 

11. Záver 

 

 

1. Otvorenie 

 

Na úvod primátor mesta privítal prítomných na 4. riadnom MsZ mesta Kežmarok. Predtým, ako 

začnú chcel by požiadať pána  doktora, aby prečítal pár zákonných ustanovení. 

 

p. Antoni 

- ozrejmil, že dva orgány každého mesta podľa platnej legislatívy SR sú primátor alebo starosta 

a obecné alebo mestské zastupiteľstvo pričom každý z nich má svoje kompetencie 
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- zastupiteľstvo rozhoduje na zasadnutiach zastupiteľstva vo forme uznesení alebo nariadení 

- pred týždňom MsZ prijalo uznesenie č. 119/2024, ktorým bola schválená zmena rozpočtu  

vrátane pozmeňujúceho návrhu jedného z poslancov, resp. poslankýň 

- s výnimkou 3 uznesení má primátor právo vetovať uznesenie, ktoré považuje za nezákonné, 

alebo ktoré je pre mesto nevýhodné 

- ozrejmil, že ak sa nemýli, tak s výnimkou troch konkrétne vymedzených prípadov, má primátor 

právo vetovať každé uznesenie, ktoré považuje za nezákonné alebo za uznesenie, ktoré je pre 

mesto alebo obec zjavne nevýhodné 

- tento úkon podľa § 13 ods. 6 zákona o obecnom zriadení primátor mesta urobil, o čom boli 

poslanci na rokovaní informovaní, videli aj listinu, ktorou to urobil,  

- tým primátor využil svoje právo, čo považuje za potrebné dať poslancom na vedomie 

 

p. Troppová 

- podotkla, že na MsZ má byť prejednávaný rozpočet pre spojené školy, ktoré vznikli 

 od 01. 09. 2024 

- chce požiadať všetkých poslancov, aby návrh na rozpočet pre tieto školy bol schválený, pretože 

zo zákona im vyplýva povinnosť zaslať im finančné prostriedky na mzdy a na prevádzku 

základných a materských škôl do 25. 09. 2024, pričom dnes je už 23. 09. 2024, takže veľa času 

im neostáva 

- verí, že nechcú docieliť to, aby zamestnanci ostali bez výplat, a že si nebudú brať žiakov 

a učiteľov za rukojemníkov 

 

p. primátor 

- podotkol, že majú jasne na vedomosť, že uznesenie nebolo podpísané a momentálne je 

predložené v návrhu toho MsZ ako samostatný bod, kde sa má schváliť rozpočet pre školy, ale aj 

zverenie majetku, ako takého, pre tieto organizácie 

- podotkol, že tým, že už majú poslanci o tom vedomosť, tak majú za to plnú zodpovednosť, či 

sa to neschváli alebo schváli 

- či sa schváli alebo nie, záleží na nich a ich postoji, či k tomu chcú alebo nechcú pristúpiť 

- na základe toho aj budú reagovať v rámci mesta 

- podotkol, že sú tu riaditelia škôl, ktorí tu ostali, aby vyjadrili svoj názor, čo sa týka či už 

rozpočtu alebo fungovania škôl 

- je len v rukách MsZ, či im rozpočet schváli alebo neschváli 

- podotkol, že v rámci tohto MsZ je predložený opäť návrh na schválenie investičného úveru, 

pretože má za to, že tento úver rieši zásadné otázky fungovania mesta a taktiež potreby 

- takisto má za to, že niektorí poslanci avizovali aj na minulom MsZ, aby bol úver predložený 

opäť o týždeň 

- týždeň prešiel, je to tu na stole a je zvedavý, ako sa k tomu kto postaví 

- chce ich žiadať, aby prerokovali tieto body, a aby tieto dva základné body, čo je investičný úver 

a rozpočet škôl schválili 

- aby to neriešili útekom, alebo nerokovaním zastupiteľstva, odchodom z rokovania 

- myslí si, že útekom sa nič nerieši, len sa to posúva, ale to už je ich postoj, ktorý musia prejaviť 

- ich voliči to určite sledujú, budú im to púšťať stále dookola, koľko sa len bude dať 

- následne požiadal poslancov, aby sa prezentovali 
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- konštatoval, že z celkovo prítomných 18 poslancov sa prezentovalo 18 poslancov a následne 

pristúpil k otvoreniu bodu č. 2 programu rokovania 

 

 

2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku, voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e   

 

program rokovania Mestského zastupiteľstva v Kežmarku takto: 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku, voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky 

3. Návrh na schválenie investičného úveru 

4. Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2024 č. 3 

5. Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2024 č. 4 

6. Návrh na rozdelenie dotácií pre športové kluby podľa VZN č. 3/2016 

7. Návrh na pridelenie ostatných dotácií pre športové kluby na rok 2024 

8. Vyporiadanie vzťahov k nehnuteľnostiam 

8.1. Návrh na úpravu uznesenia č. 148/2024 zo dňa 16.09.2024 - zverenie nehnuteľného 

majetku mesta do správy rozpočtových organizácií mesta Kežmarok 

9. Rôzne  

10. Interpelácie 

11. Záver 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

v o l í  do návrhovej komisie: 

 

p. poslanca:    PhDr. Igora Kredátusa 

p. poslanca:    Mgr. Ondreja Jankuru 

       

 

v o l í  do  volebnej komisie: 

 

p. poslanca:  Mgr. Bc. Jozefa Matiu   za predsedu komisie 

p. poslanca:  Ing. Miroslava Perignátha   za člena komisie 

p. poslanca:   Mgr. Jaroslava Božoňa   za člena komisie       

 

 v o l í  za overovateľov zápisnice:   
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p. poslanca:        Mgr. Michala Gáborčíka 

p. poslankyňu:     PhDr. Martu Sabolovú 

 

  

b  e r i e  na vedomie: 

 

  -  primátorom určenú zapisovateľku 

 

 p. Veroniku Klukošovskú  

 

za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Baránek, Gantnerová, Sabolová, Kredátus, Božoň, Matia, Wagner, Jankura 

nehlasovali: Zreľak, Karabinošová, Perignáth, Šišková, Porubän, Gaborčík, Griglák, Šimoňák, 

Levická, Fejerčák 

 

Uznesenia neboli prijaté. 

 

p. primátor 

- spýtal sa p. Antoniho, aký je ďalší postup v prípade neschválenia programu a návrhovej 

komisie 

 

p. Antoni 

- ozrejmil, že program nebol schválený a zasadnutie bude teda ukončené 

 

p. primátor 

- ozrejmil, že z dôvodu, že neodsúhlasili poslanci program ani komisiu, musí ukončiť MsZ 

- mrzí ho to o to viac, že si za rukojemníkov berú žiakov, rodičov a školy 

- následne dal slovo p. riaditeľovi Beňkovi 

 

p. Beňko 

- podotkol, že nepozná celé zákulisia rokovaní a kvázi ho to ani nemusí zaujímať 

- je tu teraz za žiakov ich školy a za deti materskej školy Možiarska 

- keď odsúhlasili spájanie dvoch materských škôl a základných škôl bol v tom, že je to veľmi 

dobrý krok 

- musí povedať, že za tú krátku chvíľu, čo spojená škola u nich funguje, ako na Hradnom 

námestí, tak aj Fischerke, zistil, že je lepšie, že sú spojení 

- chce poslancov pekne poprosiť, hoci nevie, či sa to ešte dnes dá, ale tým, že vznikli ako spojená 

škola, nemajú oficiálne peniaze ani z prenesených kompetencií, ani z Ministerstva školstva SR, 

ani z originálnych kompetencií, nemajú jednoducho nič 

- majú kvantum neuhradených faktúr, kde ich idú penalizovať 

- majú požiadavky zo strany učiteľov, čo potrebujú žiaci pre svoj výchovno-vzdelávací proces 

- zdá sa mu to nefér, nie voči nemu ako riaditeľovi, ale voči týmto deťom 

- keď rozpráva so svojím personálnym oddelením, s účtovníčkou, stále mu hovoria, veď to 

uhradia, zaplatia, no nemôžu, sú tam isté pravidlá účtovníctva a bez rozpočtu majú zviazané ruky 
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- nevie teraz ako majú uhradiť faktúry 

- je koniec mesiaca, budú ľuďom chcieť uhradiť mzdy, no nebudú môcť 

- požiadal poslancov, aby sa vžili do tejto situácie 

- podotkol, že by bolo vhodné, aby prehodnotili ešte raz túto situáciu, lebo je to vážna situácia, 

ktorá sa netýka len koaličných a opozičných poslancov, toto sa týka zamestnancov škôl, učiteľov 

a všetkých 

 

p. primátor 

- podotkol, že poslanci to mali vysvetlené, robia politiku z vecí, ktoré ohrozujú chod škôl 

- zváži, či tam nie je nejaký postup v rámci konania, pretože týmto by obidve spojené školy 

dostali do obrovských problémov 

- podotkol tiež, že vzali za rukojemníkom deti, rodičov, riaditeľov 

- takto sa likviduje mesto Kežmarok 

- na záver dodal, že školy nebudú mať výplaty a nemôžu fungovať 

 

 

 

 

 

  PhDr. Mgr. Ján Ferenčák, MBA                    Ing. Jela Bednárová 

             primátor mesta              prednostka úradu 

    

 

 

 


